

CATALO Children's Milk Calcium Formula (Zinc Added)* contains TruCal® Milk Calcium and Natural Chelated Zinc. Milk Calcium is derived from the natural, non-polluted and premium quality milk source that is rich in Calcium and with a balanced minerals profile. Clinical studies reveal that its content is nearly identical to human bone structure, readily absorbable and highly bioavailable. It is efficacious in boosting children bone development¹, teeth strength and proper growth to the fullest. Its unique formula produces a synergistic effect to maximize nutrients absorption in children. It is believed to be healthier than the single synthetic calcium supplementation. Zinc is added to improve development in children stature². It is an ideal nutrition choice for nourishing and optimizing your children growth.

Main Functions:

- Enhance a better bone mineral density to promote bone growth
- Strengthen teeth and its development
- Replenish children growth with a balanced natural minerals profile

Suitable for: Children or teenagers who concern about bone and teeth health, entire proper growth with poor absorption and lack of a balanced diet and physical exercise.



立即掃描，為您的寶寶了解更詳盡的產品資訊！
Scan and Discover More About **ME!**



Children's 兒童牛奶鈣

加鋅成長配方*

Milk Calcium Formula (Zinc Added)*

提供成長所需鈣質和礦物質

促進發育期兒童骨骼成長

強化骨質及促進牙齒健康

成份接近骨骼組織結構
親和性高·易吸收

含天然礦物質·牛奶原味
天然果糖·可愛小熊咀嚼片

100粒 Chewable Tablets

美國製造 Made in USA

Supplement Facts 營養數值	
Serving Size 食用份量: 1 Chewable Tablet 粒 (1214mg 毫克)	
Servings Per Container 每盒裝所含食用份量: 100	
Amount Per Serving 每食用份量	
TruCal® Milk Calcium Complex TruCal®牛奶鈣精華	500mg / 毫克
Calcium 鈣	110mg / 毫克
Phosphorus 磷	58mg / 毫克
Magnesium 鎂	6.5mg / 毫克
Natural Zinc Amino Acid Chelate 天然螯化鋅	7.7mg / 毫克
Zinc 鋅	1.5mg / 毫克

Serving Directions	For children age 1-3, take 1 chewable tablet twice daily. For age 4 or above, take 1 chewable tablet 3 times daily. For kids who are not ready to chew, crush the tablet and mix in liquid to consume. Chew or take as a snack substitute. Safe for pregnant or lactating women
Ingredients	TruCal® Milk Calcium Complex, Natural Fructose, Whole Milk Powder, Anticaking Agent (Plant Stearic Acid, Plant Magnesium Stearate), Flavor (Natural Vanilla Flavor), Zinc Amino Acid Chelate. Contains Milk
Storage	Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight
Net Weight	121.4g (1214mg x 100 chewable tablets) (2 bottles x 50 tablets)
Best Before	Shown on box (ddmmyy)

Contains no artificial colorings or flavorings
Tablet turns yellowish upon time is a normal phenomenon
Advise to take with adult supervision.

建議食法	1-3歲兒童：每日2次，每次1粒。4歲或以上：每日3次，每次1粒。請將牛奶鈣搗碎後，加入液體食物給未能咀嚼的兒童食用。可咀嚼食用或作為零食代替品。適合懷孕或餵哺中婦女食用
成份	TruCal®牛奶鈣精華，天然果糖，全脂奶粉，抗結劑(植物硬脂酸，植物硬脂酸鎂)，調味料(天然香草香料)，天然螯化鋅。含奶類
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光直接照射
內容量	121.4克 (1214毫克 x 100咀嚼片) (2樽 x 50咀嚼片)
此日期前最佳	如盒所標示(日月年)

不含人造色素或香料。如產品顏色變黃，屬自然現象，請安心食用
建議於成人看護下食用

美國家得路兒童牛奶鈣加鋅成長配方*含有TruCal®天然牛奶鈣和天然螯化鋅成份。TruCal®天然牛奶鈣提煉自天然無污染特級牛奶，含有豐富鈣質和天然礦物質。經臨床實證其成份極接近人體骨骼結構，易於吸收及生物利用率高，有效促進兒童的骨骼發育成長¹，鞏固牙齒及促進身體整體正常健康發育。其獨特配方能產生協同效應，大大增加兒童的營養吸收，比一般化學合成鈣更為健康。TruCal®天然牛奶中含豐富鈣質及天然礦物質包括鎂及磷，鈣質尤其對增強骨質密度和骨骼伸展度有顯著的功效。美國家得路兒童牛奶鈣加鋅成長配方*每份提供天然鈣質、磷、鎂及鋅，鋅亦能改善兒童骨骼發展²，是培育和優化兒童健康成長，提升體能及體質的優質選擇。

主要功效：

- 提升骨質密度，促進骨骼生長
- 鞏固及促進牙齒健康發展
- 補充兒童成長發育所需的均衡天然礦物質營養





促進骨骼牙齒健康生長 對細胞攝取營養起關鍵作用

適用人士：關注骨骼和牙齒健康，處於發育階段、營養吸收不足、缺乏均衡飲食和體能運動的兒童或青少年

美國CATALO 客戶服務熱線：(852) 3556 8686
網頁：CATALO.COM



References:
1. Ruth, E.B., et al. 2002, Am J Clin Nutr, 76, pp 675-80.
2. Caleb, O.M., Yang, V.L. 2006, Ohio Research and Clinical Review, 15, pp7-15.
*與市場上一般同類型不含鋅牛奶鈣糖比較 (Compare with the general chewable calcium tablet without Zinc in the market)



TruCal® is a registered trademark of Glanbia plc

Product Code/
產品編號 3030